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设备简介
Introduction

产品特点 
Product Characteristics

         反击式破碎机一般作为二级破碎设备，该系列破碎机可处理粒度不大于500毫米，抗压强度不超过320Mpa的各种

物料。具有破碎比大、破碎效率高、维修方便等特点。成品成立方体，是高速公路路面及水电建设所用骨料的理想加

工设备。反击式破碎机以其 其的性能其良好的表现，被广泛应用于高速公路建设、水利工程和建筑用碎石加工等领

域。

The impact crusher is generally used as a secondary crushing device. The crusher can process various materials 

with a particle size of not more than 500 mm and a compressive strength of not more than 320 Mpa. It has the 

characteristics of large crushing ratio, high crushing efficiency and convenient maintenance. The finished 

product is a cube, which is an ideal processing equipment for the highway pavement and the aggregate used 

in hydropower construction. With its excellent performance and good performance, the impact crusher is 

widely used in highway construction, water conservancy projects and gravel processing for construction.

1. 高效节能 ；

2. 转子 运转稳定；

3. 高铬板锤 、独特的反击衬板、寿命长；

4. 成品形状呈立方体，无张力裂缝，粒型较好，

排料粒度大小可调，简化破碎流程维修方便，操

作简单可靠。

1. High efficiency and energy saving;

2. The rotor is stable;

3. High chrome plate hammer, unique counter lining, long life;

4. The shape of the finished product is cubic, no tension crack, 

good grain shape, adjustable grain size, simplifying the crushing 

process, easy to operate, simple and reliable operation.
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产品参数 
Main Specification
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